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NYTT Yrkande angående sommargågator i Göteborg

Förslag till beslut

I trafiknämnden:

Att trafikkontoret får i uppdrag att, inom given budgetram, ta fram förslag på alternativ till lämpliga 
sommargågator samt beräknad kostnadsnivå per gata. Förslagen ska tas fram i samråd och 
samverkan med näringsliv och boende i berörda områden. 

Att underlaget ska vara klart så det kan användas till nästa års budgetprocess.

Yrkande

Kommunfullmäktige har 2020-08-20 bifallit yrkande från D, M, L, C och KD angående motion av 
Emmali Jansson (MP) och Karin Pleijel (MP) gällande sommargågator i
Göteborg.

Trafikkontoret har arbetat med sommargågator och det har slagit väl ut på till exempel Tredje 
Långgatan. Det har funnits förslag om fler och nu behöver vi utöka antalet sommargågator i Göteborg. 
De kan bidra till ett mer blomstrande stadsliv och ökar trivseln i stan. En fördel med sommargågator, 
är att det inte är ett så stort steg som en permanent gågata eftersom konceptet kan testas just 
sommartid och utvärderas.

De gator som väljs ut till att bli sommargågator ska ha goda möjligheter att bli befolkade, gärna med 
närliggande restauranger eller foodtrucks som vill och kan ha uteserveringar. Som goda kandidater att 
testa även utanför den centrala staden, kan delar av Brahegatan i Gamlestaden och Herkulesgatan i 
Brämaregården prövas. 
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